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Bitcoin mate mnoho lidí, včetně významných investičních
profesionálů.

Nedávno jsem odhalil deset nejrozšířenějších nedorozumění a
dalších pět .

Dnes budu pokračovat odhalením dalších pěti.

Mylná představa č. 16 — Dělitelnost znamená znehodnocení

Bitcoin má pevnou zásobu 21 milionů.

Každý z 21 milionů bitcoinů lze však rozdělit na 100 000 000
jednotek zvaných satoshi (neboli sats). Každý sat má hodnotu
0,00000001 jednoho bitcoinu.

To znamená, že nabídka bitcoinů může být vyjádřena jako 2,1
kvadrilionu satoshi nebo 2 100 000 000 000 000 satů.

To mate některé lidi, kteří si myslí, že protože nabídka bitcoinu může
být definována jako tak gigantické číslo, nějakým způsobem
představuje znehodnocení.

Je jasné, že dělitelnost a znehodnocení není totéž.

Zvažte příklad dělení pizzy. Nezáleží na tom, kolik plátků nakrájíte,
stále je to jedna pizza.

Podobně si někteří lidé myslí, že bitcoinů není vzácný, protože
existuje stále rostoucí počet altcoinů – všechny kryptoměny jiné než
bitcoin.
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Nicméně altcoiny a bitcoiny nejsou vůbec totéž. (Pokud si myslíte
opak, zkuste místo bitcoinu použít altcoin a uvidíte, co se stane.)

Rostoucí počet altcoinů nemá absolutně žádný vliv na 21milionovou
nabídku Bitcoinu. To by bylo jako myslet si, že zvýšení nabídky pyritu
zředí zásoby zlata.

Mylná představa č. 17 – Satoshi ovládá bitcoiny

Nedávno Jamie Dimon, generální ředitel JPMorgan, tvrdil, že
Satoshi Nakamoto – anonymní tvůrce Cypherpunku v Bitcoinu, který
zmizel v roce 2011 – ovládá bitcoiny a může změnit fixní zásobu 21
milionů.

Dimon samozřejmě nevysvětlil technické podrobnosti, jak přesně se
to mohlo stát, protože to nedokázal.

Prostě učinil sebevědomé tvrzení a pravděpodobně doufal, že
většina lidí to vezme kvůli jeho odvolání k autoritě.

Dimonův sentiment však odhaluje hluboké nepochopení toho, jak
Bitcoin funguje.

Začněme od základů a odtamtud budujme, abychom toto
nepochopené téma objasnili.

Bitcoin je software s otevřeným zdrojovým kódem, což znamená, že
jeho kód si může kdokoli stáhnout, prohlédnout, navrhnout změny a
spustit.

Bitcoin byl vydán v roce 2009 a kdokoli měl mnoho let na to, aby
prozkoumal open-source kód, ale nikdo nikdy nenašel nic
zlověstného. Pokud si myslíte, že v bitcoinovém kódu je něco
zlověstného,   nic vám nebrání to dokázat.

Představte si bitcoinový blockchain jednoduše jako veřejnou
databázi transakcí distribuovanou do více než 18 000 počítačů po
celém světě. Počítače, které uchovávají celý blockchain a provozují
bitcoinový software, se nazývají „plné uzly“.
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Úplné uzly prosazují bitcoinový protokol a pravidla konsensu – jako
je jeho vydávání a poskytování.

Čím více plných uzlů je, tím je bitcoin bezpečnější. Je tedy důležité,
aby jej průměrný člověk mohl snadno ovládat.

Průměrný počítač snadno zvládne provoz plného uzlu nyní i v
budoucnu, což je nezbytné pro to, aby bitcoiny zůstaly
decentralizované.

Jakýkoli stolní počítač, notebook, Raspberry Pi – a dokonce i
některé mobilní telefony – mají potenciál stát se plnohodnotnými
bitcoiny. Navíc s pokrokem technologie bude provoz plného uzlu
ještě dostupnější.

Skutečnost, že kdokoli může provozovat plný uzel, činí vymáhání
protokolu Bitcoinu decentralizované. Je tedy nepravděpodobné, že
by se nějaký jednotlivec, korporace nebo vláda – nebo jejich skupiny
– dokázaly sejít, aby prosadily svou vůli v síti vynucením všech uzlů.

Z praktického hlediska může kdokoli změnit jakoukoli kryptoměnu,
kdykoli bude chtít. Jediné, co musíte udělat, je vzít otevřený zdrojový
kód – dostupný komukoli – a provést požadované změny v
protokolu. To ale neznamená, že vás někdo bude následovat nebo si
vaši novou kryptoměnu vážit.

Například mohu snadno vytvořit novou verzi bitcoinu, která změní
nabídku z 21 milionů na 22 milionů a nazvat ji „Bitcoin 2.0“. To ale
neznamená, že mohu zdědit peněžní vlastnosti původního Bitcoinu,
které souvisí s důvěryhodností jeho nabídky, kterou jsem právě
podkopal změnou protokolu. Proto je nepravděpodobné, že trh
přiřadí bitcoinu 2.0 nějakou hodnotu.

Zkrátka, každý může vytvořit kryptoměnu během několika minut. To
je ta snadná část. Vyrobit takový, který nikdo nekontroluje, je ta
nejtěžší část.
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Pokud by někdo chtěl přejít na bitcoinový protokol, vyžadovalo by to
souhlas většiny z více než 18 000 úplných uzlů, které protokol
vynucují. Jinak by uspěli pouze v tom, že by vytvořili stále
bezcennější knockoff.

Zde je další způsob, jak na to myslet.

Představte si, že by někdo chtěl změnit pravidla šachu, aby se pěšci
mohli posouvat dozadu. Samozřejmě to mohl udělat kdokoli a
kdykoli, ale to neznamená, že se lidé budou novým pravidlem řídit.
Samozřejmě, nic není nemožné, ale bylo by tak nepravděpodobné,
že by takový krok získal na síle, že je to irelevantní.

Podle mého názoru je získání souhlasu všech uzlů ke změně
bitcoinového protokolu – řekněme ke změně fixní zásoby 21 milionů
– ještě méně pravděpodobné než úspěšná změna pravidel šachu.

Je důležité zdůraznit, že bitcoin je odolný vůči změnám, a to jak z
technického a ekonomického hlediska, tak z hlediska sociálního a
kulturního.

Většina lidí provozujících plné uzly bitcoinu je hluboce přesvědčena
o potenciálu bitcoinů jako tvrdých peněz odolných vůči
znehodnocení. Nechtěli by tedy podkopat tento zásadní atribut
souhlasem se změnou protokolu, což by podkopalo důvěryhodnost
jeho peněžních vlastností – celého hodnotového návrhu bitcoinu.

Abychom to shrnuli, vývojáři bitcoinů nemají sílu „tlačit“ aktualizace,
které mění protokol na úplné uzly. Neexistují žádné automatické
nebo vynucené aktualizace softwaru. Aktualizace bitcoinů mohou být
dobrovolně přijímány pouze úplnými uzly.

Je to klíčová součást důmyslného systému kontrol a protivah, který
udržuje globální systém – který vyrovnává mnoho bilionů dolarů – v
bezchybném chodu, aniž by ho někdo měl na starosti.

Tady je závěr.
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Suverenita v bitcoinech není u vývojářů, těžařů, zasvěcených osob,
influencerů, velkých držitelů nebo jakéhokoli jednotlivce nebo
skupiny. Je to s globálně decentralizovanou sítí plných uzlů, kterou
může obsluhovat kdokoli.

Důsledkem je, že nikdo nemůže změnit bitcoin – ani Elon Musk, Jeff
Bezos, čínská vláda, americká vláda ani žádná z těchto mocných
entit dohromady.

I kdyby se Satoshi Nakamoto vrátil, nemohl by změnit bitcoiny.

Mylná představa č. 18 – bitcoin nemá žádné reálné aplikace

UBS a další významné finanční instituce tvrdily, že bitcoin nemá
žádné reálné aplikace.

Nedokážou pochopit, že Bitcoin má křišťálově jasný případ použití.

Umožňuje komukoli držet peníze, které nikdo nemůže znehodnotit, a
umožňuje komukoli posílat a přijímat hodnoty po celém světě, aniž
by se spoléhal na jakoukoli třetí stranu.

Bitcoin funguje v reálném světě a pravděpodobně řeší největší
problém lidstva: spolehlivé ukládání a směnu hodnoty.

Pokud si myslíte, že bitcoin nemá žádné aplikace v reálném světě,
zeptejte se kohokoli, kdo byl zbaven bankovnictví nebo kdo žije v
zemi s extrémním znehodnocením měny a kapitálovou kontrolou,
jako je Argentina, Libanon, Turecko, Venezuela a bezpočet dalších.

Nebo se zeptejte někoho ze Salvadoru, který se stal první zemí,
která vydělala na Bitcoinu legální peníze a osvobodila se tak z
absolutní závislosti na americkém dolaru a všem, co s tím souvisí.

Mylná představa č. 19 – Bitcoin je příliš komplikovaný

Naučit se správně používat bitcoiny vyžaduje čas a úsilí. Přichází s
vážnou osobní odpovědností.
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I když se to zpočátku může zdát skličující, stojí to za to a je to
dosažitelné – dokonce i pro ty, kdo mají omezené technologické
dovednosti.

Je to malá cena za finanční suverenitu, kterou by měl mít každý
svobodný jednotlivec.

Pokud se dokážete naučit řídit auto, můžete se naučit, jak správně
používat bitcoiny.

Je však pravda, že ne každý je ochoten nebo schopen se to naučit.
Vaši prarodiče by pravděpodobně nechtěli podstupovat komplikace
spojené s držením vlastních soukromých klíčů, provozováním
úplného uzlu a používáním hardwarové peněženky.

Naštěstí široká škála řešení nabízí kompromis mezi suverenitou a
pohodlím.

Získání expozice vůči ceně bitcoinu může být stejně snadné a
nekomplikované jako nákup akcií na makléřském účtu.

Existují řešení pro úschovu – jako jsou účty na burzách a bitcoinové
ETF –, která jsou pohodlnější a snadněji použitelná, ale přinášejí
další riziko protistrany.

Mylná představa č. 20 — Na bitcoiny jsem příliš pozdě

Mnoho lidí si myslí, že ačkoli byl bitcoin v posledním desetiletí
vynikající investicí, nyní je příliš pozdě.

Podobný sentiment byl vyjádřen už roky, i když cena bitcoinu byla
pod 100 $.

https://internationalman.acemlnb.com/lt.php?x=3DZy~GE2JXnPD88q__PGUBZsAnJUiNIjvMw1kXg2IqKhD5F--ky.0OJw1HRzidPvkNYwbHTFIXKc
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Myslet si, že jste na bitcoin příliš pozdě, je jako říkat, že dnes nemá
smysl používat internet, protože jste jej nepřijali v 90. letech a minuli
jste loď.

Jinými slovy, nikdy není pozdě odhodit psací stroj pro počítač.

Zde je další způsob, jak na to myslet.

Nechtěli byste cestovat z New Yorku do Kalifornie na koni a kočárku
kvůli letadlům – lepší technologii pro přepravu.

I když je to zřejmý postřeh, přijetí lepší technologie za peníze není…
zatím.

Nikdy není pozdě na to, abyste přijali nadstandardní peníze, které
jsou zcela odolné vůči znehodnocení.

Wall Street Journal odhaduje, že bitcoiny vlastní pouze 114 milionů
lidí na celém světě, tedy asi 1,4 % lidstva.
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S ohledem na to je bitcoin stále v nejranější fázi (inovátoři) křivky
přijetí, srovnatelné s globálním přijetím na internetu v roce 1996. 

 
Závěr

Bitcoin umožňuje komukoli držet peníze, které nikdo nemůže
znehodnotit, a umožňuje komukoli posílat a přijímat hodnotu po
celém světě, aniž by se spoléhal na jakoukoli třetí stranu.

To představuje revoluční zlepšení v penězích.

Když to všechno dáte dohromady, máte nezastavitelnou, vynikající
formu peněz dobývajících svět. Není těžké vidět, kam tento trend
směřuje.

Přesto mnoho lidí stále nerozumí bitcoinu nebo jeho důsledkům.

Stručně řečeno, bitcoin obchází centrální banky a jejich inflační fiat
měny.
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To není malý úspěch. Je to nejdůležitější inovace v penězích za
stovky let a hluboce mění status quo mezi vládci a ovládanými.

Důsledky bitcoinu by mohly rozbít stávající paradigmata a být stejně
rušivé jako vynálezy střelného prachu, tiskařského lisu a internetu.

Proto nepochybuji, že bitcoin bude i nadále jedním z největších
finančních trendů desetiletí.

Přemýšlejte o tom.

Můžete upřednostnit velké investory, velké nadnárodní korporace a
dokonce i vlády tím, že se do tohoto trendu zapojíte dříve, než oni.

Je to obrovská příležitost, která se jednou za život objeví, a největší
investiční příběh, jaký jsem kdy viděl.

Přesto drtivá většina lidstva Bitcoin nevlastní ani mu nerozumí.
Mnoho lidí věří jedné nebo více z výše uvedených mylných představ.

Tato mezera ve vnímání je požehnáním, protože nám umožňuje
využít tuto informační asymetrii pomocí investic, které využívají tento
silný trend.

Vsadil bych se však, že to nebude trvat dlouho, než zbytek světa
zjistí potenciál bitcoinu a bude jednat na základě těchto znalostí. A
až to udělají, příležitost k transformačním ziskům bude
pravděpodobně pryč.

Nepochybuji o tom, že ti, kdo kupují a drží bitcoiny, by mohli mít
značné zisky. Ale pokud je to vše, co děláte, můžete přijít o největší
a nejrychlejší zisky.

Například dříve ve své kariéře v oblasti investičního výzkumu jsem
doporučil veřejně obchodované bitcoinové akcie, které vzrostly o
neuvěřitelných 2 123 % – více než 22x – za pouhých 77 dní. Ale to
je samozřejmě jen jeden obchod a není to úplný záznam. A minulá
výkonnost není ukazatelem budoucích výsledků.
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Věřím, že vybrané veřejně obchodované bitcoinové akcie jsou
primárním příjemcem bitcoinového trendu.

Akcie bitcoinů mají potenciál MASIVNĚ překonat bitcoiny – a rychle
přinést tyto obrovské zisky.

Nepřekvapilo by mě, kdybych viděl, že nejlepší bitcoinové akcie
přinášejí ohromující výnosy během další vzestupné exploze bitcoinu,
která by mohla být bezprostřední.

To je důvod, proč jsem vydal naléhavou zprávu podrobně popisující
to, co považuji za bitcoinové akcie číslo jedna. Je snadno dostupný
prostřednictvím jakéhokoli makléřského účtu.

#1 bitcoinové akcie pro rok 2024

Nenechte si ujít to, co může být vaší poslední šancí, jak z tohoto
trendu vydělat potenciálně život měnící zisky.

Kliknutím sem získáte přístup k PDF nyní.
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